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چمران: لایحه طرح ترافیک ۱۴۰۴ در کشوقوس شورای حل اختلاف است
<;br&#47;><br&#47>.رئیس شورای شهر تهران گفت که لایحه طرح ترافیک سال جاری در کش و قوس شورای حل اختلاف قرار دارد

به گزارش سایت خبری پُرسون، مهدی چمران در ابتدای جلسه امروز شورای شهر تهران با حضور در جمع خبرنگاران افزود: در جلسه امروز اعضای شورای
شهر تهران قرار است گزارش رییس ستاد معاینه فنی را گوش دهند و بعد از آن در مورد یک فوریت لایحه تشویق کسانی که پرداخت مطالبات شهرداری

تهران را زودتر از آخر سال پرداخت می کنند، بررسی داشته باشیم.

وی گفت: درآمدها و پرداختیهای شهرداری در ده روز آخر سال دوبرابر کل سال است و تشویق ۲۰ درصد برای پرداخت زودتر در قالب لایحهای ارایه
شده است و مقرر شد که نرخ تشویقی متغیر باشد و هر چقدر شهروندان زودتر عوارض و بدهی خود را پرداخت کنند از درصد بیشتر تشویقی بهره

میبرند.

وی با بیان اینکه یکی از مسایل مهم تهران توجه به معاینه فنی است و شهروندان با تمهیدات اندیشیده شده به سهولت می توانند معاینه فنی بگیرند،
اظهار کرد: در تهران برای ما این موضوع مطرح است؛ اما هنوز در وزارت کشور هضم نشده است و معاینه فنی در برخی شهرها و حتی اطراف تهران قابل
اعتماد نیست و به همین دلیل برخی میروند در شهرهای اطراف معاینه فنی میگیرند و می بینیم که هنوز خودروها ایراداتی دارد و امید است به این

سمت برویم که خودروهایی که در تهران تردد دائمی دارند فقط از مراکز معاینه فنی تهران، تأییدیه بگیرند.

به گفته چمران، در مورد موضوع ورود خوردوها به محدوده طرح ترافیک برداشت اشتباهی شد و سرو صدا شد و ما نگفتیم که خودروها به تهران نیایند؛
بلکه خودروهای پلاک شهرستان وقتی وارد محدوده طرح میشوند میبایست اقلام بیشتری بپردازند که البته هنوز لایحه در کشوقوس هیات حل
اختلاف است و ما توضیح میدهیم تا موجب سوبرداشت نشود و من مجددا اعلام میکنم که خودروهایی که تردد دایمی در تهران دارند باید معاینه

فنی برتر داشته باشند.

رئیس شورای شهر تهران با تأکید بر اینکه اگر شهرهای دیگر هم معاینه فنی خود را تکمیل کنند و معاینه فنی قابل قبولتری را ارائه دهند مورد تایید ما
است، گفت: پلیس راهور با هر خودرویی که معاینه فنی نداشته باشد برخورد میکند و خوشبختانه بسیاری از دوربینها تعمیر و نوسازی شده است و

دیگر شرایط قبلی را ندارد، اما تأکید ما این است که از دوربینها استفاده بیشتر و بهتر شود و با تعداد دوربینهای بیشتر کنترلها راحتتر باشد.

چمران در مورد انتشار اخباری در مورد سرقت از باغ موزه دفاع مقدس نیز گفت: من خبری ندارم.


